
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 03/02/2022

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Απόδοση φόρου τιμής στα Ίμια»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Καλύμνου, αίσθηση έχει προκαλέσει στο
νησί τους το γεγονός ότι δεν αποδόθηκε φόρος τιμής στις 31/01/2022 στα Ίμια, όπου η
Πατρίδα πριν από 26  χρόνια έχασε τρεις Έλληνες Αξιωματικούς της.  Θεωρούν οι ως
άνω ότι η Ελλάδα έχει κάθε δικαίωμα να τιμά τους νεκρούς της σε κάθε σημείο της
Επικράτειάς της, καθώς τα Ίμια δεν είναι «γκρίζα», εκτός αν το έχουμε αποδεχτεί και δεν
μας το έχουν πει.  Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι την συγκεκριμένη ημέρα σκάφη της
τουρκικής ακτοφυλακής περιπολούσαν την περιοχή χωρίς ελληνική παρουσία. Τονίζουν
ότι το γεγονός αυτό δεν τους αφήνει αδιάφορους, ζητούν από την ελληνική Πολιτεία
εξηγήσεις, καθώς θεωρούν ντροπή ότι πάει να ξεχαστεί το συγκεκριμένο γεγονός.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να παράσχετε τις απαραίτητες εξηγήσεις στους κατοίκους της Καλύμνου
για το γεγονός ότι δεν αποδόθηκε φόρος τιμής στις 31/01/2022 στα Ίμια, όπου η
Πατρίδα έχασε τρεις Έλληνες Αξιωματικούς της;

2. Θα προβείτε εκ των υστέρων στην απόδοση φόρου τιμής στους αδικοχαμένους
αξιωματικούς των Ιμίων;

Ο ερωτών Βουλευτής
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